
Zápis z jednání Akademického senátu JAMU
ze dne 23. října 2014

Přítomni (7):

doc. MgA. Jan Jiraský, Ph.D.; doc. Mgr. Petr Francán; MgA. Hana Krejčí, Ph.D.; MgA. Gabriel 

Rovňák; BcA. Ondřej Sikora; doc. MgA. Vít Spilka; prof. Barbara Maria Willi, Ph.D.

Omluveni (5):

doc. Mgr. Hana Halberstadt; Mgr. MgA. Tomáš Krejčí; prof. Mgr. Petr Oslzlý; Michal Skočovský, 

FDA; BcA. Anna Stránská

Hosté (2):

prof. PhDr. Václav Cejpek, doc. Mgr. Richard Fajnor

Body programu:

1. Uvítání

2. Schválení programu

3. Přijetí nového člena AS JAMU

4. Aktualizace Dlouhodobého záměru JAMU

5. Volba zástupců do Rady vysokých škol

6. Různé

1. Uvítání

Předseda AS JAMU doc. Francán přivítal přítomné senátory a hosty – pány prorektory prof.

Cejpka a doc. Fajnora. Připomněl, že hlavním předmětem jednání je návrh Aktualizace

Dlouhodobého záměru JAMU v oblasti vzdělávací, umělecké, vědecké, výzkumné, vývojové

a inovační a další tvůrčí činnosti se zapracováním Institucionálního plánu JAMU pro rok

2015. Senát v době zahájení jednání byl usnášeníschopný.
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2. Schválení programu

Přítomní schválili navrhnutý program s body: Přijetí nového člena AS JAMU, Aktualizace

Dlouhodobého záměru JAMU, Volba zástupců do Rady vysokých škol. Žádný ze senátorů

neměl námitek.

3. Přijetí nového člena AS JAMU

Na místo nového člena studentské komory senátu za Hudební fakultu JAMU byl jmenován

BcA. Ondřej Sikora, a to po rezignaci předchozích dvou členů – nejprve BcA. Jana Šimandla

a posléze BcA. Richarda Malovaného.

4. Aktualizace Dlouhodobého záměru JAMU

Prorektorové prof. Cejpek a doc. Fajnor představili Aktualizaci DZ JAMU pro rok 2015.

Jedná se o aktualizaci v rámci Dlouhodobého záměru JAMU na roky 2011–2015, příští rok

bude vypracován komplexní nový dlouhodobý záměr. Aktualizace se vždy činí dle daných

priorit MŠMT pro daný rok. Ministerstvo záměr podrobně zkoumá, JAMU je hodnocena

zatím jako jedna z progresivnějších institucí. V aktuálním dlouhodobém záměru jsou

začleněny také institucionální plány, v textu institucionální plány rozlišeny graficky. Dále

byly okomentovány jednotlivé finanční položky. 

MgA. Rovňák vznesl dotazy na vyčíslení plánovaného počtu přijímaných studentů

a sledování kvality studijních plánů. Páni prorektoři osvětlili metodiku výpočtů a plánované

stavy a podotkli, že v horizontu blízkých let se dá očekávat ze zákona povinná vytvoření

systému řízení kvality vysokých škol.

Hlasování o Aktualizaci Dlouhodobého záměru JAMU v     oblasti vzdělávací, umělecké,

vědecké, výzkumné, vývojové a inovační a další tvůrčí činnosti se zapracováním

Institucionálního plánu JAMU pro rok 2015

Pro schválení hlasovali všichni přítomní senátoři.
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5. Volba zástupců do Rady vysokých škol

Do předsednictva Rady vysokých škol byla navrhnuta jako delegátka kvestorka JUDr. Valová.

Dále byl členem RVŠ navrhnut doc. Francán. Za zástupce studentské komory potom byli

navrženi BcA. Anna Stránská a jako náhradník BcA. Ondřej Sikora. Návrhy byly dotyčnými

přijaty a jednomyslně schváleny přítomnými senátory. Doc. Francán upozornil, že za

jednotlivé fakulty je vhodné (není to povinnosti) jmenovat jakožto zástupce RVŠ určitého

pedagoga – za Divadlení fakultu JAMU navrhnuta doc. MgA. Blanka Chládková, za Hudební

fakultu JAMU se návrh kandidáta doporučuje po volbě nového fakultního senátu. 

6. Různé

Doc. Francán zmínil přípravu aktuálního čísla Občasníku JAMU – vychází 6. listopadu 2014.

Bude zde publikováno shrnutí roční činnosti senátu s výzvou o aktivní zapojení do dění.

Proběhlo setkání ekonomické komise JAMU. Zde se probíralo ze zákona povinné navýšení

základních platů, dotkne se nejníže placených zaměstnanců. Dále bylo probíráno stanovení

minimální mzdy a také otázka mezd jako taková. Doc. Francán má naplánováno setkání

s kvestorkou JAMU a probrání dané situace. Jakmile bude mít informace, bude AS JAMU

informovat. 

Termín dalšího jednání

Proběhne domluva dle aktuální potřeby.

Zápis vypracovala 24. října 2014 Anna Stránská

Verifikoval 25. října 2014 Petr Francán
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